

Contra la present resolució que entrarà en vigor l'endemà de la publicació en el *Diari Oficial de la Generalitat*, els interessats poden interposar recurs contenciós administratiu en el termini de dos mesos, comptadors a partir del dia següent a la publicació, davant de la sala contenciosa administrativa del Tribunal Superior de Justícia de la Comunitat Valenciana de conformitat amb el que disposa l'article 10 i concordants de la Llei Reguladora de la Jurisdicció Contenciosa Administrativa.

Tot això sense perjudici de la interposició del recurs potestatiu de reposició davant del conseller de Territori i Habitatge, en el termini d'un mes des de l'endemà de la publicació en el *Diari Oficial de la Generalitat*, d'acord amb el que disposen els articles 116 i 117 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les Administracions Públiques i del Procediment Administratiu Comú, modificada per la Llei 4/1999, de 13 de gener.

València, 22 de maig de 2006.– El conseller de Territori i Habitatge: Rafael Blasco i Castany.

RESOLUCIÓ de 22 de maig del 2006, del conseller de Territori i Habitatge, per la qual s'aprova el Pla de prevenció d'incendis forestals del Parc Natural de les Illes Columbretes. [2006/6396]

La xarxa d'espais naturals ha sigut sempre un objectiu prioritari de totes les actuacions de prevenció d'incendis forestals efectuades per la Generalitat, prioritat que s'ha manifestat tant en les figures de planificació com en les d'actuació.

Això no obstant, els espais naturals per les seues pròpies característiques requereixen figures pròpies d'ordenació sectorial tant en matèria ambiental general com, en aquest cas, en prevenció incendis forestals.

Conscients d'aquesta realitat, l'any 2004 es va iniciar la redacció del Pla de prevenció d'incendis forestals del Parc Natural de les Illes Columbretes.

La directriu bàsica seguida en la seua redacció ha sigut l'adaptació de les directrius generals de prevenció d'incendis forestals a les característiques específiques i singulars de les illes Columbretes i, en especial, les derivades de la seua insularitat.

El pla va ser presentat per a la seua presa en consideració a la Junta Rectora el dia 14 de desembre del 2005.

Així mateix, s'ha sotmés a informe de la direcció general competent en espais naturals.

Conforme amb l'anterior i a proposta de la directora general de Gestió de Medi Natural, resolc:

Article 1. Aprovació del pla i contingut

Aprovar el Pla de prevenció d'incendis forestals del Parc Natural de les Illes Columbretes, com a document director en la matèria en l'àmbit del parc.

El pla està estructurat en quatre blocs

1. Anàlisi i diagnòstic: Inclou informació detallada dels incendis ocorreguts en l'àmbit. Anàlisi de risc conforme a paràmetres físics i antròpics i diagnòstic de la situació actual.

2. Pla d'actuacions per a la prevenció de la iniciació de les causes d'incendis: que inclou mesures normatives, de conciliació, difusió i de vigilància.

3. Pla d'actuacions per a la prevenció de la propagació: que inclou dotació d'equips de ràpida actuació.

4. Memòria econòmicofinancera.

5. Així mateix, disposa d'una referència cartogràfica completa dels diferents aspectes tractats en els blocs anteriors.

Tots els documents que componen el pla, elaborats per a una major operativitat exclusivament en format digital, estaran depositats en els serveis competents de la Conselleria de Territori i Habitatge, i també en els òrgans i oficines del parc.

Contra la presente resolución, que entrará en vigor el día siguiente al de su publicación en el *Diari Oficial de la Generalitat*, los interesados podrán interponer recurso contencioso-administrativo en el plazo de dos meses, contados a partir del día siguiente a su publicación, ante la Sala de lo Contencioso-Administrativo del Tribunal Superior de Justicia de la Comunidad Valenciana de conformidad con lo que dispone el artículo 10 y concordantes de la Ley Reguladora de la Jurisdicción Contencioso-Administrativa.

Todo ello sin perjuicio de la interposición del recurso potestativo de reposición ante el conseller de Territorio y Vivienda, en el plazo de un mes desde el día siguiente al de su publicación en el *Diari Oficial de la Generalitat*, de acuerdo con lo que disponen los artículos 116 y 117 de la Ley 30/1992, de 26 de noviembre, de Régimen Jurídico de las Administraciones Públicas y del Procedimiento Administrativo Común, modificada por la Ley 4/1999, de 13 de enero.

Valencia, 22 de mayo de 2006. – El conseller de Territorio y Vivienda: Rafael Blasco Castany.

RESOLUCIÓN de 22 de mayo de 2006, del conseller de Territorio i Habitatge, por la que se aprueba el Plan de Prevención de Incendios Forestales del Parque Natural de las Islas Columbretes. [2006/6396]

La red de Espacios Naturales ha sido siempre un objetivo prioritario de todas las actuaciones de prevención de incendios forestales desarrolladas por la Generalitat, prioridad que se ha manifestado tanto en las figuras de planificación como en las de actuación.

Sin embargo los Espacios Naturales por sus propias características, requieren de figuras propias de ordenación sectorial, tanto en materia ambiental general, como en este caso en Prevención Incendios Forestales.

Conscientes de esta realidad en el año 2004 se inició la redacción del Plan de Prevención de Incendios Forestales del Parque Natural de las Islas Columbretes.

La directriz básica seguida en su redacción, ha sido la adaptación de las directrices generales de prevención de incendios forestales a las características específicas y singulares de las Islas Columbretes, y en especial las derivadas de su insularidad.

El Plan fue presentado para su toma en consideración a la Junta Rectora el día 14 de diciembre de 2005.

Así mismo se ha sometido a informe de la Dirección General competente en espacios naturales.

Conforme con lo anterior y a propuesta de la directora general de Gestión de Medio Natural, resuelvo:

Artículo 1. Aprobación del Plan y contenido

Aprobar el Plan de Prevención de Incendios Forestales del Parque Natural de las Islas Columbretes, como documento director en la materia en el ámbito del Parque.

El Plan está estructurado en cuatro bloques

1. Análisis y diagnóstico: Incluye información detallada de los incendios ocurridos en el ámbito. Análisis de riesgo conforme a parámetros físicos y antrópicos y diagnóstico de la situación actual.

2. Plan de actuaciones para la prevención de la iniciación de las causas de incendios: Incluyendo medidas normativas, de conciliación, difusión y de vigilancia

3. Plan de actuaciones para la prevención de la propagación: Incluyendo dotación de equipos de pronta actuación.

4. Memoria económico-financiera.

5. Asimismo dispone de una referencia cartográfica completa, de los diferentes aspectos tratados en los bloques anteriores.

Todos los documentos que componen el Plan, elaborados para una mayor operatividad exclusivamente en formato digital, estarán depositados en los servicios competentes de la Conselleria de Territori i Habitatge, así como en los órganos y oficinas del Parque.

Article 2. Autorització per al desenvolupament i l'execució

Facultar la directora general de Gestió del Medi Natural i el director general de Planificació i Ordenació Territorial per a, en l'àmbit de les seues atribucions, dictar les disposicions i adoptar les mesures necessàries per al compliment del que disposa aquesta resolució.

Article 3. Caràcter subsidiari

Les disposicions contingudes en el Pla de prevenció d'incendis forestals del Parc Natural de les Illes Columbretes no tenen caràcter normatiu, i són subsidiàries en la seua aplicació tant del marc legislatiu propi del parc, en concret el Pla rector d'ús i gestió aprovat segons Decret 107/1994, de 7 de juny, del Govern Valencià (DOGV núm. 2291, de data 17/06/94), com de la normativa general de prevenció d'incendis forestals.

Contra aquesta resolució que entrarà en vigor l'endemà de la publicació en el *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana*, les persones interessades poden interposar recurs contenciós administratiu en el termini de dos mesos comptadors a partir de l'endemà de la publicació, davant de la sala contenciosa administrativa del Tribunal Superior de Justícia de la Comunitat Valenciana, de conformitat amb el que disposen l'article 10 i concordants de la Llei reguladora de la jurisdicció contenciosa administrativa.

Tot això sense perjudici de la interposició del recurs potestatiu de reposició davant del conseller de Territori i Habitatge, en el termini d'un mes des de l'endemà de la publicació en el *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana*, d'acord amb el que disposen els articles 116 i 117 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de règim jurídic de les administracions públiques i del procediment administratiu comú, modificada per la Llei 4/1999, de 13 de gener.

València, 22 de maig de 2006.– El conseller: Rafael Blasco i Castany.

IV. ADMINISTRACIÓ DE JUSTÍCIA**a) EDICTES I CÈDULES DE NOTIFICACIÓ D'INTERLOCUTÒRIES, PROVISIONS I SENTÈNCIES****Jutjat d'Instrucció
número 1 de Torrent**

Notificació a Joaquín Alcázar Alcázar. Juicio declaratiu ordinari número 339/04. [2006/M5755]

En actuacions de judici ordinari número 339/04, seguides contra Joaquín Alcázar Alcázar, s'ha dictat sentència, que té l'encapçalament i la part dispositiva del tenor literal següent:

«Sentència número 64.

Torrent, 28 d'abril de 2006.

Vistes per Juan Francisco Mejías Gómez, magistral jutge de Primera Instància número 1 de la ciutat de Torrent i el seu partit, les presents actuacions de judici declaratiu ordinari seguides amb número 339/04, a instància de Banco de Valencia representat pel procurador Juan Antonio Rodríguez-Manzaneque Alberca i defés per la lletrada Amparo Bueno Miralles contra Joaquín Alcázar Alcázar ha resultat la següent

Decisió:

Que estimant la demanda formulada pel procurador Juan Antonio Rodríguez-Manzaneque Alberca, en representació de Banco de Valencia, SA, condemne Joaquín Alcázar Alcázar a pagar a l'actora la suma de 3.265,01 euros, més l'interés al 29% des del 22 d'abril de 2004 i l'interés al 29% des de la demanda, amb expressa condemna en costes al demandat.

Artículo 2. Autorización para el desarrollo y ejecución

Facultar a la directora general de Gestión del Medio Natural, y al director general de Planificación y Ordenación Territorial para, en el ámbito de sus atribuciones, dictar las disposiciones y adoptar las medidas precisas para el cumplimiento de lo dispuesto en la presente resolución.

Artículo 3. Carácter subsidiario

Las disposiciones contenidas en el Plan de Prevención de Incendios Forestales del Parque Natural del Desert de las Palmas, no tienen carácter normativo, siendo subsidiarias en su aplicación tanto del marco legislativo propio del parque, en concreto el Plan Rector de Uso y Gestión aprobado según Decreto 107/1994, de 7 de junio, del Gobierno Valenciano (DOGV nº 2291 de fecha 17/06/94), como de la normativa general de Prevención de Incendios Forestales.

Contra la presente resolución que entrará en vigor el día siguiente al de su publicación en el *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana*, los interesados podrán interponer recurso contencioso administrativo en el plazo de dos meses, contados a partir del día siguiente a su publicación, ante la Sala de lo Contencioso Administrativo del Tribunal Superior de Justicia de la Comunidad Valenciana de conformidad con lo que dispone el artículo 10 y concordantes de la Ley Reguladora de la Jurisdicción Contencioso Administrativa.

Todo ello sin perjuicio de la interposición del recurso potestativo de reposición ante el conseller de Territori i Habitatge, en el plazo de un mes desde el día siguiente al de su publicación en el *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana*, de acuerdo con lo que disponen los artículos 116 y 117 de la Ley 30/1992, de 26 de noviembre, de Régimen Jurídico de las Administraciones Públicas y del Procedimiento Administrativo Común, modificada por la Ley 4/1999, de 13 de enero.

Valencia, 22 de mayo de 2006.– El conseller: Rafael Blasco Castany.

IV. ADMINISTRACIÓN DE JUSTICIA**a) EDICTOS Y CÉDULAS DE NOTIFICACIÓN DE AUTOS, PROVIDENCIAS Y SENTENCIAS****Juzgado de Instrucción
número 1 de Torrent**

Notificación a Joaquín Alcázar Alcázar. Juicio declarativo ordinario número 339/04. [2006/M5755]

En autos de juicio ordinario número 339/04, seguidos contra Joaquín Alcázar Alcázar, se ha dictado sentencia, cuyo encabezamiento y parte dispositiva son del literal siguiente:

«Sentencia número 64.

Torrent, 28 de abril de 2006.

Vistos por Juan Francisco Mejías Gómez, magistrado-jefe de Primera Instancia número 1 de la ciudad de Torrent y su partido, los presentes autos de juicio declarativo ordinario seguidos con número 339/04, a instancia de Banco de Valencia representado por el procurador Juan Antonio Rodríguez-Manzaneque Alberca y defendido por la letrada Amparo Bueno Miralles contra Joaquín Alcázar Alcázar ha resultado el siguiente

Fallo:

Que estimando como estimo la demanda formulada por el procurador Juan Antonio Rodríguez-Manzaneque Alberca, en representación de Banco de Valencia, SA, debo condenar y condeno a Joaquín Alcázar Alcázar a satisfacer a la actora la suma de 3.265,01 euros, más el interés al 29% desde el 22 de abril de 2004 y el interés al 29% desde la demanda, con expresa condena en costas al demandado.